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 Beste vogelliefhebbers van de BEO 
 
We hebben gisteravond, 27/8, als bestuur onze eerste vergadering gehad. Uiteraard ging en 
niet alleen over de vogels. Vakantie en gezondheid waren minstens zo belangrijk. Het eerste 
was alweer vergeten of moet nog gehouden worden. Je kunt ziek thuiskomen van vakantie 
uit een warm land zo bleek, gezondheid is een groot goed. We maken als bestuurders 
regelmatig gebruik van de goede gezondheidszorg in ons land. We worden ouder en ja, dan 
moet je ook nog wat geluk hebben met je gezondheid. We sloten de BEO-jaargang-24 af op 
25 mei met ons uitje naar Aqua zoo. We beginnen onze eerste ledenvergadering op 17 
september as. Niet met foto’s van de leden over de broedresultaten deze keer. Na de natte 
en koude maanden die we gehad hebben was er wel wat treurnis te horen, vandaar. Ook leek 
het ons leuk eens anders te starten met BEO-jaargang-25. We hebben Johan Zwart, 
keurmeester tropen en parkieten uit Menaldum uitgenodigd voor een presentatie. Hij neemt 
ons mee in de wereld van de vruchten- en insecteneters. We hebben zakelijk de nodige 
dingen besproken. De Website wordt door Bert een beetje aangepast. Deze wordt overigens 
toch zo’n 600 x per jaar bezocht. WhatsApp blijven we gebruiken voor nieuwsbrieven en 
directe berichten om door te geven. Anika blijft dat verzorgen. We hebben nieuwsbrieven 
van de NBvV gehad van district en bond. Erg veel nieuws. Te veel om te bespreken. U kunt ze 
vonden op de site van de bond. De BEO heeft na de royering van 1 lid wegens wanbetaling 
nog 51 leden. Een mooi constant aantal, daar zijn we blij mee. We hebben ons bij het District 
aangemeld voor de Friese Kampioenschappen 2026, dan bestaan we bestaan dan 50 jaar. We 
denken weer aan de Mande in Nijland. Geert zal een begroting maken en daarmee komen 
we naar de ledenvergadering voor wel of geen instemming met dit vorstel. Het bestuur heeft 
de achterliggende maanden niet zo veel gedaan maar de TT-commissie des te meer. Geert de 
Leeuw heeft met zijn zoon en Gerard van M.de nieuwe stellingen aangepast op kistkooien, 
de elektriciteit is aangepast er is een kist/kast gemaakt voor de duurdere materialen voor in 
de in- opslag enz. enz. Ook wordt er gewerkt aan de nieuwe oorkondes. Het is maar dat u dat 
weet. We zijn blij met deze inzet voor onze afdeling. Deze mannen zorgen voor nieuwe 
energie. 
Ik sluit af met de uitnodiging voor de 17e september. Ik hoop u dan weer te ontmoeten. 
 
Met sportgroet Sicco Veenstra 
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Hierbij nodigen wij u uit… 
 
tot het bijwonen van de clubavond op dinsdagavond  17 september 2024 

Waar:  Ver. gebouw Hollandia, Nanne Reijnstraat 16,  8701CG te Bolsward 
Tijdstip:        Aanvang 20.00 uur. 
 
 
 
Agenda: 
 

1 Opening door de voorzitter  
 
2 Vaststellen agenda 

 
3 Notulen laatste ledenvergadering 5 maart 2024 

(zie Nieuwsbrief september 2024) 
  

4 Mededelingen en ingekomen stukken 
 

5 Inleiding door Johan Zwart, keurmeester tropen en parkieten.  
 

6   Pauze met verloting   
 

7  Laatste nieuws over voorbereidingen onderlinge tentoonstelling 2024 
 

8   Rondvraag 
 

9   Sluiting 



 

 

 

    NOTULEN LEDENVERGADERING BEO   op   5 maart 2024 

 

Locatie: Verenigingsgebouw Hollandia te Bolsward 

Aanwezig: 12 leden en tolk. 

Afgemeld: Harm Wierda, Bert Lenten, Roel de Jong, Wim Dalhuizen en Johannes de Blaauw. 

 

          1.Om 20 uur opent voorzitter Sicco Veenstra de vergadering en heet een 12-tal leden   welkom 

en tolk Tsjimke. De koffie/thee is op de jaarvergadering  voor rekening BEO. 

            2.  Zonder aanvullingen wordt de agenda vastgesteld. 

          3. De notulen van de laatste ledenvergadering op 31 oktober worden onveranderd en onder       

dankzegging aan de notulist goedgekeurd. 

4. Onze secretaris Bert Lenten heeft een mooi jaarverslag geschreven, met als hoogtepunten, de 

tentoonstelling, ons prachtige uitje naar Schiermonnikoog en de gezellige feestavond. 

Ook dit verslag werd onder dankzegging goed gekeurd. 

5. Hierna gaf penningmeester Geert Wind uitgebreid uitleg over de financiën. In saldo zijn we wat 

achteruit geboerd, maar hier staat tegenover dat BEO heeft geïnvesteerd in andere stellingen, een 

beamer en een andere laptop voor de redactie. Een goed jaar dus en dit jaar geen contributieverhoging.  

Frits Pronk gaf de tip om een deel van ons saldo in een dividendfonds te stoppen om een hoger 

rendement te krijgen. De penningmeester wil echter liever niet speculeren met geld van de vereniging. 

6. De kascommissie, Johannes de Blaauw en Peter Faber hebben de boeken  bij Geert doorgespit en 

het zag er volgens Peter fantastisch uit en hij stelde dan ook voor om de penningmeester en bestuur 

decharge te verlenen.  Johannes treedt af als kascontroleur, reserve Gerrit Feenstra doet volgend jaar 

met Peter de contrôle en Geert de Leeuw biedt zich aan als nieuwe reserve. 

7. Bestuursverkiezing.  Deze was niet zo spannend. Zowel Bert Lenten (bestuurslid), Gerard van 

Malsen (bestuurslid en TT-secretaris) en Gerrit Feenstra (TT-commissielid) werden met algemene 

stemmen herkozen voor de  komende 3 jaar, dus een bloemetje voor de heren 

8. Uitje.  Bestuur had een voorstel om op 1 juni (ipv 25/5)  naar de Makkumer Noordwaard te gaan, 

maar dit gaat niet lukken.  We houden dus de datum 25 mei als datum en dan wordt Aqua-Zoo bezocht 

met daarna een gezellige nazit in restaurant de Grote Wielen. 

9. de Tentoonstelling.  Gerard van Malsen (TT-secretaris) neemt het woord.  De tentoonstelling is dit 

jaar van 21/11 t/m  23/11. De tt-commissie is erg blij met de aangeschafte stellingen en verlichting. 

Geert de Leeuw maakt alle materiaal in orde, zoals goedwerkende verlichting en aangepaste 

stellingen voor grote kistkooien. Een hele klus, maar Geert ziet dit helemaal zitten.    Het 

prijzensysteem wordt gewijzigd.  De glazen wisselprijzen zijn nu vervallen. Iedere prijswinnaar krijgt 

een certificaat en de kampioenen krijgen een ingelijste oorkonde met daarop al hun gewonnen prijzen. 

De Steven de Vriesschaal , de aanmoedigingsprijs en de wisselprijs voor de jeugd blijven gehandhaafd. 

10 Jubilarissen.  Er zijn vanavond 2 jubilarissen gehuldigd. Jelle de Boer werd gehuldigd, omdat hij  

vorig jaar al 40 jaar lid was. Eerst van de Algemene Bond en nu al weer jaren van BEO van de NBVV.  

Jelle is nu pensionado en doet gelukkig weer mee met de tentoonstelling.  Koos Weewer was 1 maart  

40 jaar lid van BEO. Jarenlang ging Koos altijd mee naar de vogelmarkten en is ook nu altijd present 

op de feestavond en met de uitjes.  De 3e jubilaris was Roel de Jong voor 50 jaar lidmaatschap. Hij 

krijgt zijn speld later, want hij kon er vanavond niet bij zijn. 

10. Nadat de verloting er voor zorgde dat iedereen weer met een prijsje naar huis ging volgde de 

rondvraag. Geert W. had nog 2 kaartjes voor de markt in Hardenberg over, maar geen belangstelling.  

Tevens vroeg Peter Faber om een napoleonwever man  en Gerard Kolkena om een chinese 

dwergkwartel hen. Maar helaas... 

11. Hierna sloot de voorzitter de avond af en hoopt allen weer te zien op 25 mei tijdens ons uitje.                                        

                                                                                                                                Geert W.  notulist. 



 

Reisje BEO, 
Zoals ieder jaar probeert het bestuur als afsluiting van het seizoen een uitstapje voor 
de leden te   organiseren. Het is altijd een hele voorbereiding, maar deze keer zijn ze 
er weer goed in geslaagd. 
Na verleden jaar de natuur op Schiermonnikoog te hebben bezocht, zijn we dit jaar 
aan vaste wal gebleven. Zaterdagmiddag 25 mei was het zover. Met elkaar vanaf de 
wokchinees in Bolsward  vertrokken we naar AquaZoo in Leeuwarden. De 
stemming zat er al goed in. Bij aankomst eerst een groepsfoto laten maken. We 
konden met verzamelde kortingsbonnen voor een gereduceerde prijs naar binnen.  
Het weer was goed, elk wandelde zijn eigen gekozen route en zo kwamen we elkaar 
zo nu en dan onderweg tegen. Halverwege de middag trakteerde de BEO op koffie/
thee en gebak en dat ging erin als koek en tevens gingen er gezellige gesprekken 
rond. Na het thee-/koffierondje konden we het laatste uurtje zelf invullen. 
AquaZoo is niet alleen een dierentuin maar ook is hier het UNESCO Werelderfgoed 
"het Wad" te bewonderen. Hier kun je vanalles lezen en zien over het 
Waddengebied. Elk onderwerp komt hieraan bod: eb en vloed, wadvogels, schelpen, 
mosselen enz.. Ook zie je hier twee aquaria met onderwaterdieren uit de Waddenzee. 
Prachtig aangelegd. AquaZoo Leeuwarden is onlosmakelijk verbonden met  
Stichting Wildlife en zij strijden samen voor een betere wereld.De vrijwilligers van 
deze stichting zijn iedere dag in de dierentuin aanwezig en zijn actief bij diverse 
activiteiten in het park. Ook is AquaZoo in 2018 uitgeroepen tot een duurzaam park 
en mochten ze het Green Key Gold certificaat (het hoogst haalbare) in ontvangst 
nemen. Zowel in de horeca als het voer voor de beesten, zijn de producten 
uitsluitend duurzaam. De vis voor bijvoorbeeld de pinguins en 
zeehonden is voorzien van het MSC keurmerk. 
Na hier een informatieve middag te hebben doorgebracht zijn we weer naar 
Bolsward gereden. Als afsluiter van de middag hebben we nog heerlijk gegeten bij 
het chinees restaurant "Hong Kong" Bargefenne. Met veel plezier hebben we daar 
ons reisje nog geëvalueerd en nadat alle bami/nasi, toetjes en drankjes binnen waren, 
is iedereen met een voldaan gevoel naar huis gegeaan. 
Hierbij wil ik (en denk ook mede uit naam van de groep) het bestuur hartelijk 
bedanken voor dit 
leuk georganiseerde uitstapje. 
Vriendelijjke groet, 
Frearkje Wind. 

https://www.mfbbv.nl/


De najaarsbeurs is op 14 september 2024. 
De voorjaarsbeurs is op:  22 maart 2025. 

Inschrijving en kaartverkoop voor 14 september 2024 
is gestart! 
(Inschrijving voor een verkoopplaats in de buitenring 
start 2 juli).  

Alle informatie over ticketverkoop en reservering vindt 
u in het menu.  
Leest u goed de regels voordat u reserveert! 

Klik hier om snel te reserveren.  

Als u vragen heeft over de beurs, kunt u deze stellen 
via markt@vogelweeldemeppel.com 

Toegang standhouders van 7.15 – 8.45 uur. 
Toegang voor publiek van 9.00 – 13.30 uur. 

Parkeren gratis bij de hal. Volg de aanwijzingen op de 
borden naar de juiste parkeerplaats. 

https://vogelweelde.combiv2.ticketcounter.eu/nl-NL/tickets
mailto:markt@vogelweeldemeppel.com

